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Z A P I S N I K 
sa 36. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 27. listopada 2017. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 
 

 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne 

knjižnice i čitaonice Delnice, Iva Žagar, direktorica „Risnjak-Delnice“ d.o.o, Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući“ i „Osobni 

asistent“, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Dražen Rački, JVP Delnice, Martina Petranović, 

službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Klaudija 

Kumpar, tajnica gradonačelnika. 
Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Aktivnosti vezane uz izradu Plana proračuna i projekcija, na tu temu održan je sastanak s 

predsjednikom Gradskog vijeća. 

- Aktivnosti vezane uz porez na kuće za odmor, izdana su nova rješenja. 

- Obavljen je razgovor u Erste banci na temu maskote za Advent. 

- Poslane su ovrhe za dužnike. 

- Knjiženje „Erste“ stanova, izračun jednokratnih otplata. 

- Ovjera računa, knjiženje za rujan. 

- Usklađivanje kartica s poslovnim partnerima i proračunskim korisnicima, plaćanje tekućih 

računa, subvencije, jednokratne novčane pomoći, dospjele obveze. 

- Ispunjavanje obrazaca za projekt reciklažnog dvorišta. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- U tijeku je „Mjesec knjige“, nekoliko programa je u realizaciji. 

- Učenici OŠ ispunili su e-kviz za poticanje čitanja. Djecu ćemo počastiti odlaskom na Interliber. 

- U radijskoj emisiji predstavljena je autorica slikovnica Katarina Petranović. 

- U „Mjesecu knjige“ predstavit će se knjiga Ivane Plechinger „Ono što ostaje, uvijek ljubav je“. 

- Pripremljen je materijal za prijavu na natječaj Grada za izdavaštvo. 

- Odrađena je Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

- Odrađena je edukacija za poslove presingniranja s Matičnom službom. 

- Kontakti s dužnicima knjiga. 

- Predstavljanje knjige „Krimić na goranski način“ u OŠ Lokve. 

- Kontrola inventarnih listi s računovodstvenom servisom. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Sudjelovanje u izradi Proračuna za 2018. godinu i projekcijama 2019.-2020. 

- Održan je sastanak s odvjetnikom na temu žalbi na rješenja Ministarstva državne imovine za 

komunalnu naknadu. Sve je potrebno detaljno proučiti kako bi se idući tjedan odlučilo na koji 



način postupati dalje. 

- Na očevidu u Sedalcima konstatirano je da HEP nije kvalitetno sanirao cestu nakon radova te 

mora ponovno izvršiti asfaltiranje. 

- Rješenja za komunalnu naknadu i ovrhe. 

- Nalog za održavanje javne rasvjete i popravak javne rasvjete. 

- Proveden je tehnički pregled za rasteretni kanal. 

- Aktivnosti prometnog redarstva. 

- Priprema rješenja za rušenje Kuće „Bolf“. 

- Na Goranskoj ulici radovi se privode kraju, izvedena je i horizontalna signalizacija.  

- Pregledane su građevinske knjige za nerazvrstane ceste. 

- Nalog za održavanje i popravak javne rasvjete. 

- Proveden je tehnički pregled za rasteretni kanal. 

- Aktivnosti prometnog redarstva. 

- Priprema rješenja za rušenje kuće „Bolf. 

- Radovi na Goranskoj ulici privode se kraju, izvedena je horizontalna signalizacija. 

- Zajedno s KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. i Obrtom „Juranić“ započela je sječa grana uz 

državnu cestu prema Brodu na Kupi. 

- Kontrola računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Održan je sastanak odnosno očevid na terenu s Hrvatskim cestama i ŽUC-om za odvodni kanal 

uz državnu cestu u Zalesini. 

- Priprema i dovršetak natječaja za poslove zimske službe. 

- Zahtjevi za korištenje javnih površina, rješenja za naknadu za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Odgovor PINS-u na zahtjev za korištenje poslovnog prostora u zgradi Gradske uprave. 

- Ugovor za sanjkalište s GSC-om. 

 

IVA ŽAGAR 

- Natječaj za najam drvenih kućica za advent je pripremljen kao i poziv na dostavu ponuda za 

novog kićenje i ukrašavanje. 

- Pripreme za prodaju cvijeća na klizalištu. 

- Ofarban je stol za advent i u dostavljen materijal za izradu ložišta. 

- Održavanje čistoće, skupljanje lišća, pražnjenje kani za otpatke. 

- Košnja u Brodu na Kupi i Delnicama te sječa stabala i čišćenje nakon sječe u Gučem Selu, jazu 

i Brodu na Kupi. 

- Domarski poslovi, poslovi čišćenja, dežurstva u Radničkom domu tijekom održavanja predstave 

u organizaciji Kotar teatra. 

- Postavljene su kante za otpatke. 

- Vezanje i uklanjanje grana uz državne ceste.  

- Na grobljima se obavljaju pripreme za blagdan Svih svetih. 

- Vezanje i uklanjanje grana uz državne ceste, puno je posla i sve ide sporo. 

- Dobivena je ponuda za izradu rampe na groblju. Predložene su dvije varijante, prihvatljivija je 

da rampa bude od ariša. 

 

PETAR HRG 

- U ponedjeljak će se održati sastanak Turističkog vijeća i Nadzornog odbora. 

- Danas je sastanak u MO Brod na Kupi te se vrše pripreme na teme sastanka. 

- Održat će se koordinacija na temu adventskih događanja. 

- Naša prijava projekata E-baze i Interpretacijskog centra u Crnom Lugu prošle su prve krugove 

te smo 9. 11. pozvani na prezentaciju projekata u nadležno ministarstvo. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Suradnja sa Službom državne uprave vezano uz ovlaštene osobe. 

- Uređeno je blagajničko poslovanje. 

- Obiđeni su korisnici s područja Delnica, Ravne Gore i Fužina. 

- Suradnja sA Centrom za socijalnu skrb kako bi se za 4 korisnika povećao broj usluga. 

- Održani su individualni sastanci s djelatnicima. 



- Suradnja s Računovodstvenim servisom oko upita od strane PGŽ-a da im se pojasni minuli rad. 

- Sastanak s logopedicom vezano uz aparat koji treba stići u njen kabinet. 

- Pružene su sve usluge. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Nije bilo intervencija. 

- Vježbe s armaturama za dobivanja pjene, odijelima za akcidentne situacije, postavljanje 

inventurnih markica. 

- Svi su položili ispit za ovlaštenika. 

- Rad s auto košarom. 

- Pospremanje cijevi i priprema kombija za tehnički pregled. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Na Platku je završena košnja skijaških terena, pospremljeni su svi ljetni sadržaji čime je 

zaključena ljetna sezona te se vrše pripreme za zimsku sezonu. 

- Postavljanje kućice na Radeševu. 

- Prisustvovanje Danima turizma u Malom Lošinju. 

- Sastanci u Upravnim odjelima PGŽ. 

- U Delnicama je pri kraju izvedba doskočišta skijaških skakaonica. 

- Skidanje sportske podloge u Multifunkcionalnoj dvorani. 

- U Brodu na Kupi danas se održava zbor građana. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Tehnički pregled rasteretnog kanala prošao je uspješno te ćemo dobit uporabnu dozvolu. 

- U Zalesini je održan sastanak na temu oborinskih voda koje se slijevaju s ceste prema privatnim 

korisnicima. 

- Održan je sastanak s odvjetnikom na temu ovrha komunalne naknade prema državnoj imovini. 

- Aktivnosti vezane uz vodovod Grbajel. Od mještana smo dobili podatke o trasi vodovoda, stanju 

vodospreme, visinskoj razlici te je sve proslijeđeno komunalnom društvu kao preduvjet za 

preuzimanje vodovoda. Komunalac bi trebao napraviti troškovnik za samougradnju vodomjera 

i ostale aktivnosti kako bi se ljudima sve objasnilo i kako bi se iduće godine krenulo s postavom 

vodomjera i preuzimanjem vodovoda od strane Komunalca. 

- Predsjedniku Gradskog vijeća prezentiran je Proračun. 

- U tijeku su dogovori s izvođačima radova oko završetka radova. Svugdje je ostala sitnica za 

odraditi i to ide jako sporo. 

- Izdane su dvije potvrde na glavni projekt, dva posebna uvjeta gradnje. 

- Obavljen je dogovori oko glavnog projekta tržnice, slijedi izvedbeni projekt nadstrešnice pa 

zahtjevi za izdavanje građevne dozvole. 

- Naručen je plan groblja. 

- Od Hrvatskih voda zatražena je izgradnja obalnog zida u Kuželju. Naime, već pet godina 

tražimo od njih da te radove stave u svoje planove i da se krene u izradu projektne dokumentacije 

za izradu obalnog zida. Uviđajem na terenu ustanovljeno je da je teren vrlo nepristupačan od 

grmlja i šikare te tražimo da upristoje taj prostor. 

- Što se tiče preseljenja Roma (obitelj Ramić) zatražen je zahtjev od HEP-a i Komunalca o cijeni 

priključka. 

- Obavljeni su razgovori na temu popravka krova na objektu u kojem se nalazi Turistički ured. 

Na jednom dijelu curi krov, jedan stanar platio je majstora a Grad će snositi trošak materijala. 

Na objektu je i problem  slabe izolacije zbog koje se rade gljivice. Ovaj trošak stavljen je u plan 

za iduću godinu. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Danas se održava javna rasprava na temu Odluke o radnom vremenu ugostiteljskih objekata. 

- Izdano je uvjerenje o obavljenom stručnom osposobljavanju. 

- Odjavljeno je šest osoba kojima je završilo stručno osposobljavanje a poslano je i završno 

izvješće HZZ. 



- Što se tiče novog stručnog osposobljavanja mjere se gotovo svakodnevno mijenjaju, prema 

zadnjim informacijama ispada da su gotovo sva zanimanja koja bi bila potrebna kod nas 

deficitarna i kao takva ne ulaze u program. Sa svime je upoznata zamjenica i pročelnica te je 

dogovoreno da se otiđe na sastanak u HZZ kada dobijemo odbijenice. 

- Održan je sastanak na temu ovrha komunalne naknade na objektima kojima raspolaže RH. 

- Nakon sjednice Socijalnog vijeća izrađeni su dopisi i rješenja. 

- Izrađene su tablice za otvaranje stipendija. Komisije će se sastati radi otvaranja pristiglih 

zamolbi. 

- Radi se na omeđivanju parcele u Gučem Selu. 

- Poslana je obavijest o održavanju sjednice Gradskog vijeća, rade se materijali za sjednicu. 

- Članovima Stožera CZ poslani su pozivi  za osposobljavanje koje provodi DUZS. 

- Izdavanje rješenja za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Iako imamo dovoljno bodova nismo upali u Projekt „Umjetnost i kultura za mlade“. Dobili smo 

malo bodova s obzirom na razvijenost. 

- Sutra će se u organizaciji Kotar teatra održati predstava Bremenski svirači. 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 


